
صادق زیبا کلام: بنده هنوز فتنه 88 را نفهمیدم.
چهارشنبه, 12 شهریور 1393  ساعت 22:49

پس از خروج از دادگاه انقلاب. 

صادق زیباکلام: بنده هنـوز فتنه 88 را نفهمیدم
بنده چیزی را زیر سوال نبردم و فقط سوال کردم و گفتم که هزینهای که کشور ما 10 سال است در
اثر تحریمها برای هستهای میدهد از نظر اقتصادی چیست؟ اصلا هزینه و فایده هستهای چه بوده است؟

      

صادق زیباکلام گفت که بنده هنوز فتنه 88 را نفهیدم.

، صادق زیباکلام پس از خروج از دادگاه انقلاب در جمع خبرنگاران اظهار کرد: من امروز فقط پیگیر
پروندهام بودم. هنوز رسما دادگاه تجدیدنظر تشکیل نشده و فعلا پروندهخوانی بوده است.

وی با بیان اینکه با قاضی پروندهام ملاقات کردم، ادامه داد: در مورد پروندهام با قاضی صحبت کردم و
وی گفت که شما در دادگاه اول گفتید نمیخواهید وکیل داشته باشید. بنده پاسخ دادم بله، الان هم

نمیخواهم وکیل داشتم باشم و خودم دفاع میکنم، ولی نظر قاضی این است که وکیلی داشته باشم.
من هم احتمالا حرف قاضی را گوش میدهم و سعی میکنم یکی از همکارانم در دانشگاه را وکیل خودم

قرار دهم.

این استاد داشگاه با بیان اینکه مطالبی که گفتم موضع نبود و فقط سوال کرده بودم، ادامه داد: گفته
بودم اینکه مطرح میکنند روند هستهای کند است و از آن نگرانند و در سفارت آمریکا در مورد آن

برنامه میگذارند پرسیدم که این نگرانی که شما دارید چیست، اصلا هستهای چه منافعی دارد، البته
احتمالا منافعی داشته است.

وی مجددا یادآور شد: بنده چیزی را زیر سوال نبردم و فقط سوال کردم و گفتم که هزینهای که کشور ما
10 سال است در اثر تحریمها برای هستهای میدهد از نظر اقتصادی چیست؟ اصلا هزینه و فایده

هستهای چه بوده است؟

زیباکلام اظهار کرد: در مورد دادگاه پرونده سه هزار میلیاردی پرسیدم که جرمی که آنها انجام دادند و به
واسطهاش اعدام میشوند چه بوده است. از نظر من مفسدفیالارض و اینکه آنها به اقتصاد ضربه

میزنند نامفهوم است و حقوقی نیست.
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زیباکلام گفت: به نظر من به جای اینکه دستگاههای ذیربط به دنبال کمک به عدالت باشند بیشتر برای
اقناع افکار عمومی عمل کردند.

وی با یادآوری اینکه این روند را در صفحه شخصیام در فیسبوک منتشر نمیکنم، اظهار کرد: مواردی
که در دادگاه اولم مطرح شد و آن را در فیسبوک منتشر کردم بعد از صدور رای بود ولی هنوز رای

صادر نشده که من آن را منتشر کنم.

وی در مورد خانواده هاشمی رفسنجانی گفت: به نظر من تمام فشارها و آزارهایی که به این خانواده
وارد شده به خاطر مسائل سیاسی است.

زیباکلام با یادآوری اینکه بنده هنوز فتنه 88 را نمیفهم، گفت: هنوز بنده نفهمیدم که این فتنه چه بوده
است؟ عدهای که به سه میلیون نفر میرسند به نتیجه انتخابات اعتراض میکنند که معمولا این اتفاق در
کشورهای دیگر هم میافتد. اگر مقصود از فتنه این باشد که آمریکا، انگلیس و آلمان و یا از ما بهترون

تبانی کرده بودند که در داخل نظام ایران به کمک عدهای آن را براندازی کنند، باید بگویم چنین چیزی
نبوده است.

وی افزود: چطور میشود که میلیونها انسان که رای دادند بعد از 48 یا 72 ساعت بخواهند به براندازی
نظام بپردازند، نه چنین چیزی امکان ندارد.

وی مجددا تاکید کرد: از اتهامات آقای هاشمی چیزی نمیدانم ولی به نظرم اتهامات وی سیاسی است.
احتمال دارد اقتصادی هم باشد ولی آنچه که وی را به دادگاه آورده سیاسی است.

زیباکلام گفت: بنده فتنه 88 را نمیفهم.

وی در پایان گفت: نمیتوانم در مورد نتیجه دادگاه آقای هاشمی اظهارنظری داشته باشم؛ زیرا آن را
نمیدانم.
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